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Protokół Nr VII/XVI/16 
z sesji Rady Gminy Wisznia Mała 

z dnia 24 lutego 2016 r. 
 

XVI sesja Rady Gminy Wisznia Mała rozpoczęła się o godzinie 9.00 w Ośrodku 
Kultury Sportu i Rekreacji w Wiszni Małej przy ul. Szkolnej 1.  

Ad. 1 

Przewodnictwo obrad podjęła Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata 
Ottenbreit wypowiadając słowa „otwieram sesję Rady Gminy Wisznia Mała” i 
witając przybyłych na obrady radnych, sołtysów, wójta gminy, pracowników 
urzędu oraz gości.  
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad. 
Stan radnych -15 (piętnastu), obecnych – 15 (piętnastu).  
Załącznik numer 1 do Protokołu - lista obecności. 
 
Na sesji obecni byli: 
- zastępca wójta - Sławomira Hermann 
- skarbnik gminy – Konrad Buczek 
- sekretarz gminy – Mariusz Fedzin 
- radca prawny – Adriana Szlachetka 
- kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i planowania przestrzennego 
– Joanna Adamek 
- inspektor Marcin Buczak z referatu remontowo-inwestycyjnego i ochrony 
środowiska  
- kierownik Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych Gminy Wisznia 
Mała – Karolina Kempiszak 
- prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.- Grażyna 
Chwastek 
- przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Trzebnicy asp. Krystian Płoszaj – 
zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji 
- przedstawiciel Fundacji Polski Instytut Otwartego Dialogu – Pani Regina 
Bisikiewicz 
 
Ad. 2 

 Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit oddała głos 
aspirantowi Krystianowi Płoszaj – przedstawicielowi Komendy Powiatowej 
Policji w Trzebnicy, która w ramach szeroko zakrojonych konsultacji 
społecznych przedstawiła stan bezpieczeństwa w Powiecie i nowo realizowany 
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przez Wydział Prewencji projekt pn. Mapy Zagrożeń. Aspirant Krystian Płoszaj 
poinformował między innymi, że mapy zagrożeń mają być platformą wymiany 
informacji nie tylko dla służb i instytucji, ale również społeczeństw lokalnych. 
Mają one obrazować istniejące i przewidywane zagrożenia na różnych 
poziomach tj. krajowe, wojewódzkie, powiatowe i na poziomie gmin. W ramach 
tworzenia tych wyżej wspomnianych map będą odbywały się cykliczne, 
kwartalne konsultacje społeczne. Przedstawiciel Wydziału Prewencji Komendy 
Powiatowej Policji zaapelował do radnych i sołtysów o aktywne włączenie się 
do procesu tworzenia map zagrożeń. 

 Zastępca Wójta Sławomira Hermann zabierając głos stwierdziła, że z 
pewnością nie jest rozwiązana sprawa zdarzeń losowych na drodze krajowej nr 
5. Wiemy, że są priorytety – ratunek dla poszkodowanych w wypadkach 
drogowych. Z punktu widzenia gminy podstawą jest opracowanie systemu 
jakby automatycznych blokad i informacja dla kierowców, którymi drogami 
mogą się przemieszczać. Chodzi o to, żeby policja podczas zdarzeń drogowych 
nie kierowała dużych samochodów ciężarowych i tirów na małe osiedlowe 
uliczki we wsiach, a o zatwierdzaniu projektów organizacji ruchu drogowego nie 
mówić bez nas. Dobrze by było, żeby Gmina o tych uzgodnieniach też była 
informowana.  

Następnie głos zabrał radny Jerzy Puchacz, który podjął kwestię 
uzgodnień organizacji ruchu w okresie kiedy rozpoczynała się budowa drogi S5, 
a w tym samym okresie zamknięto ulicę Pełczyńską i przystąpiono do remontu 
ulicy Kamińskiego we Wrocławiu. Zapytał czy jakieś służby z miasta Wrocławia 
konsultowały te działania z wydziałem ruchu drogowego w Komendzie 
Powiatowej Policji  w Trzebnicy. Gmina Wisznia Mała bardzo cierpi na tym, że 
te sprawy nie są z nami konsultowane. Aspirant Krystian Płoszaj stwierdził, że 
jeżeli chodzi o drogę krajową to jest ona pod zarządem Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad, a policja w Trzebnicy opiniuje jedynie 
oznakowanie. Zapowiedział również, że będzie prowadził działania zmierzające 
do spotkania przedstawicieli instytucji, w tym GDDKiA, żeby opracować mapę 
objazdów podczas nieprzewidzianych zdarzeń na drodze krajowej nr 5. 

Z kolei Przewodnicząca Rady Gminy oddała głos Pani Reginie Bisikiewicz 
przedstawicielce Fundacji Polski Instytut Otwartego Dialogu, która na terenie 
powiatu trzebnickiego realizuje projekt pn.” Obudźmy nadzieję – wyzdrowienie 
jest możliwe”. Poinformowała, że „Otwarty Dialog” jest jednym z 
najefektywniejszych systemów leczenia i terapii osób z zaburzeniami 
psychicznymi oparty na rodzinie i społecznym otoczeniu pacjenta. System ten 
zakłada szybką interwencję we wczesnej fazie kryzysu, dostosowanie leczenia 
do indywidualnych potrzeb pacjenta i jego rodziny oraz postrzeganie leczenia 
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jako procesu wykorzystującego różne metody terapeutyczne. „Otwarty Dialog” 
zapewnia pacjentom przy pierwszym epizodzie psychozy terapię grupową i 
indywidualną, w oparciu o ich własne systemy wsparcia i pracę nad 
wykorzystaniem ich zasobów psychicznych, jako alternatywę dla długotrwałej 
hospitalizacji. Regina Bisikiewicz zaapelowała o rozpropagowanie informacji o 
takich możliwościach wsparcia wśród mieszkańców Gminy Wisznia Mała. 

 Zastępca Wójta Gminy Wisznia Mała Sławomira Hermann poinformowała 
o istotnych wydarzeniach jakie miały miejsce od czasu ostatniej sesji: 

- 4 lutego br. – miało miejsce spotkanie przedstawicieli Gminy Wisznia Mała z 
MPWiK we Wrocławiu na temat strategicznego połączenia wodociągowego z 
Szymanowem od strony Świniar oraz Psary – Widawa ul. Sułowska i przejęcia 
odcinka sieci wodociągowo – kanalizacyjnej Wrocław – Krzyżanowice. 
Spotkanie odbyło się w przyjaznej atmosferze, ale już wiemy, że Wrocław 
bardzo dużo inwestuje i nie jest już tak otwarty na finansowanie na zewnątrz. 

- przygotowujemy projekt rozbudowy szkoły podstawowej w Psarach do 
realizacji w ramach ZIT, 

- przygotowujemy wspólnie z gminami Oborniki Śląskie i Czernica wnioski o 
termomodernizację budynków w Szewcach, Malinie i Krynicznie, 

- złożyliśmy wniosek o dofinansowanie projektu usuwania azbestu,  

- na terenie gminy borykamy się z remontem nawierzchni naszych dróg. Obecny 
wykonawca w ramach gwarancji uzupełnia ubytki w nawierzchniach na tyle 
żeby zachować przejezdność. Z solidnymi remontami będziemy mogli ruszyć od 
kwietnia, 

- szkoły wspólnie z SAPO złożyły wnioski w ogłoszonych naborach na 
finansowanie dodatkowych zajęć dla dzieci w szkołach, rozwijających zdolności 
matematyczno – fizyczne i przyrodnicze; na dofinansowanie opieki nad dziećmi 
do lat 3, 

- rusza program Rodzina 500+, który będzie realizowany przez Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Wiszni Małej, 

- od kwietnia będziemy zatrudniali osoby skazane na wykonywanie prac 
społecznych, w związku z tym sołectwa mogą zgłaszać potrzeby w tym zakresie 
tzn. porządkowanie terenów, sprzątanie, wykaszanie. 

Ad. 3 
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 Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit przedstawiła 
proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  
2. Informacje i komunikaty Wójta i Przewodniczącego: 

a) społeczne konsultacje dotyczące mapy bezpieczeństwa – 
organizator Komenda Powiatowa Policji w Trzebnicy 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wisznia Mała na lata 2016-2023. 
5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2016. 
6. Uchwała w sprawie przekształcenia punktu przedszkolnego „Pluszowy 

kącik” przy Szkole Podstawowej w Wiszni Małej w Przedszkole 
Publiczne w Ligocie Pięknej. 

7. Uchwała w sprawie utworzenia  Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 
Wiszni Małej i nadania mu statutu. 

8. Uchwała w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, ponoszonej przez 
właścicieli nieruchomości zamieszkałych przez członków rodzin 
wielodzietnych, spełniających warunki do otrzymania Karty Dużej 
Rodziny. 

9. Uchwała w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi ponoszonej przez właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, w części 
dotyczącej gospodarstw domowych, w których dochód nie przekracza 
kwoty uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej. 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie 
Mienice    o nazwie MPZP MIENICE CENTRUM. 

11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
12. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
13. Zamknięcie obrad. 

Prowadząca obrady Małgorzata Ottenbreit zapytała czy ktoś z radnych chce 
zabrać głos w sprawie proponowanego porządku obrad? 

Nie było żadnych zgłoszeń. 

Prowadząca obrady zapytała kto jest „za” przyjęciem porządku obrad. Oddano 
15 (piętnaście) głosów „za”. Tym samym porządek obrad został przyjęty.  

Ad.4 
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Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit oddała głos skarbnikowi 
Gminy Konradowi Buczkowi, który powiedział, że zmiana Wieloletniej Prognozy 
Finansowej polega na wprowadzeniu zmian w załączniku nr 2 – Wykaz 
przedsięwzięć, które dotyczą zmian wartości i nazw zadań z „drogi publiczne 
gminne” na „przebudowa ulicy Szkolnej w Wiszni Małej oraz przebudowa ulicy 
Wolności w Psarach”. Zmiany obejmą również wartości zadania pn. place 
sportowo-rekreacyjne na terenie gminy Wisznia Mała – boisko Piotrkowiczki, 
boisko Szymanów i boisko Ozorowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są jeszcze pytania do tej uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
VII/XIV//108/15 Rady Gminy Wisznia Mała z dnia 30 grudnia 2015 roku w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wisznia Mała na 2016 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła, że na sali 
obecnych jest piętnastu radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia 
prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 15 
(piętnaście), „przeciw”- 0 (zero), „wstrzymał się”- 0 (zero). Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VII/XVI/121/16. Uchwała jest załącznikiem 
nr 2 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 5 

  Skarbnik Gminy omówił szczegółowo zmiany poszczególnych wartości w 
zakresie planowanych kwot dochodów i wydatków budżetowych Gminy 
Wisznia Mała zgodnie z zapisami zawartymi w projekcie uchwały. 

 Radny Maciej Łamasz zapytał o kwotę 95 tyś zł w rozdziale drogi 
publiczne powiatowe. Sławomira Hermann odpowiedziała, że jest to 
przeniesienie z aneksu podpisanego w grudniu z Powiatem Trzebnickim 
dotyczące remontu nawierzchni drogi powiatowej w miejscowości Szymanów. 
Musimy zamknąć i rozliczyć tę drogę. Będziemy obciążać wykonawcę karami, 
ale też będziemy na ten temat rozmawiać z Powiatem. W budżecie po 
wydatkach mamy zabezpieczone środki, ale w takiej czy innej formie będziemy 
do Powiatu w tej sprawie występować.  

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są jeszcze jakieś inne pytania do tej 
uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 
2016. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła, że na sali 
obecnych jest piętnastu radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia 
prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 15 
(piętnaście), „przeciw”- 0 (zero), „wstrzymał się”- 0 (zero). Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VII/XVI/122/16. Uchwała jest załącznikiem 
nr 3 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 6 

 Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit oddała głos 
kierownik Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych Karolinie 
Kempiszak, która poinformowała, że punkt przedszkolny „Pluszowy Kącik” przy 
Szkole Podstawowej w Wiszni Małej został utworzony w 2008 r. i umożliwiał 
objęcie wychowaniem przedszkolnym 25 dzieci. Od dnia 1 września 2014 r. z 
uwagi na większą grupę uczniów w Szkole Podstawowej w Wiszni Małej 
przeniesiono ten punkt z budynku szkoły w Wiszni Małej do budynku w Ligocie 
Pięknej. Kierownik Karolina Kempiszak powiedziała, że mając na względzie 
rozwój wychowania przedszkolnego w obwodzie Szkoły Podstawowej w Wiszni 
Małej i Zespołu Szkół w Krynicznie oraz odpowiadając na potrzeby w tym 
zakresie wskazana jest zmiana formy organizacyjnej placówki z punktu 
przedszkolnego na przedszkole. Do punktu przedszkolnego mogą uczęszczać 
dzieci w wieku 3-6 lat, a do przedszkola jest możliwość przyjęcia dzieci, które 
ukończyły 2,5 roku. Wobec tego, że coraz więcej rodziców ubiega się o przyjęcie 
dzieci młodszych do przedszkola zasadne jest przygotowanie organizacyjne 
placówki na taką ewentualność. Dzieci obecnie uczęszczające do punktu 
przedszkolnego „Pluszowy kącik” będą mogły kontynuować wychowanie 
przedszkolne w Przedszkolu Publicznym w Ligocie Pięknej, które będzie 
funkcjonowało w obecnej siedzibie punktu. Również nauczyciele  zatrudnieni w 
Punkcie będą mogli kontynuować zatrudnienie w Przedszkolu Publicznym w 
Ligocie Pięknej. W odpowiedzi na Państwa wnioski zgłoszone na wczorajszym 
posiedzeniu komisji Rady Gminy w niniejszym projekcie uchwały wprowadzono 
je w formie autopoprawki. Stąd wydłużenie godzin otwarcia placówki od 7.00 
do 16.30 czyli przez 9,5 godziny dziennie. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są jeszcze pytania do tej uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przekształcenia punktu 
przedszkolnego „Pluszowy kącik” przy Szkole Podstawowej w Wiszni Małej w 
Przedszkole Publiczne w Ligocie Pięknej z autopoprawką. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła, że na sali 
obecnych jest piętnastu radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia 
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prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 15 
(piętnaście), „przeciw”- 0 (zero), „wstrzymał się”- 0 (zero). Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VII/XVI/123/16. Uchwała jest załącznikiem 
nr 4 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 7 

 Prowadząca obrady Małgorzata Ottenbreit oddała głos kierownik SAPO 
Karolinie Kempiszak, która powiedziała, że z uwagi na to, że nie ma potrzeby 
żeby przedszkole Publiczne w Ligocie Pięknej funkcjonowało samodzielnie 
zasadne jest połączenie go ze szkołą podstawową w Zespół Szkolno-
Przedszkolny. Pozwoli to na usprawnienie zarządzania placówkami, które będą 
działać pod kierownictwem jednego dyrektora ze wspólną administracją i 
obsługą. Pozwoli to także na racjonalne zatrudnianie i wykorzystanie potencjału 
kadry pedagogicznej np. nauczycieli języka angielskiego. Utworzenie Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Wiszni Małej nie będzie miało wpływu na liczbę 
etatów pedagogicznych i nie będzie wymagało nakładów finansowych, za 
wyjątkiem kosztu zmiany tablic i pieczęci. Z uwagi na to, że ze względu na liczbę 
nauczycieli zatrudnionych w Przedszkolu nie utworzono tam rady 
pedagogicznej Akt Założycielski Zespołu został zaopiniowany jedynie przez radę 
pedagogiczną Szkoły Podstawowej w Wiszni Małej. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania do tej uchwały. Pytań nie 
zgłoszono. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Wiszni Małej i nadania mu statutu z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła, że na sali 
obecnych jest piętnastu radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia 
prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 15 
(piętnaście), „przeciw”- 0 (zero), „wstrzymał się”- 0 (zero). Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VII/XVI/124/16. Uchwała jest załącznikiem 
nr 5 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 8 

 Głos zabrał Marcin Buczak inspektor ds. ochrony środowiska, który 
poinformował zebranych, że w wyniku nowelizacji ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach pojawiła się podstawa prawna do 
wprowadzenia zniżek w opłatach za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy w części 
dotyczącej gospodarstw domowych, w których dochód nie przekracza kwoty 
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uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej lub dla  rodzin 
wielodzietnych. Obie uchwały są bardzo podobne. Zwolnienie będzie 
przysługiwało na poziomie 50% miesięcznych stawek opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi zbieranymi w sposób selektywny. Warunkiem jest 
posiadanie Karty Dużej Rodziny lub spełnienie warunków do jej posiadania. 
Rodzina nie może zalegać z opłatami za gospodarowanie odpadami. Zniżki będą 
udzielane na podstawie wniosków. Obecnie mamy zadeklarowanych 10 tyś. 
mieszkańców, tymi uchwałami obejmiemy ok. 1000 mieszkańców. Jesteśmy 
obecnie po wyłonieniu usługodawcy. Najatrakcyjniejszą cenę przedstawiło 
WPO ALBA. Na obecny moment utrzymamy stawki dla mieszkańców, a w 
okolicy lipca przedstawimy analizę jakie są skutki dla budżetu. Obecne 
zaległości w spłatach tej opłaty są w kwocie 100 tyś. zł. 

  Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania do tej uchwały. Z sali 
padło pytanie dlaczego nie wprowadza się takich zniżek dla emerytów i 
rencistów. W odpowiedzi insp. Marcin Buczak stwierdził, że nie przewiduje tego 
ustawa. Wojewoda nie zaakceptuje uchwał, które nie respektują zapisów 
ustawy. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie  częściowego zwolnienia z 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ponoszonej przez 
właścicieli nieruchomości zamieszkałych przez członków rodzin wielodzietnych, 
spełniających warunki do otrzymania Karty Dużej Rodziny. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła, że na sali 
obecnych jest piętnastu radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia 
prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 15 
(piętnaście), „przeciw”- 0 (zero), „wstrzymał się”- 0 (zero). Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VII/XVI/125/16. Uchwała jest załącznikiem 
nr 6 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 9 

Inspektor Marcin Buczak powiedział, że ta uchwała jest bardzo podobna 
do poprzedniej. Zwolnienie obejmie właścicieli nieruchomości  w części 
dotyczącej gospodarstw domowych , w których dochód nie przekracza kwoty 
uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej. Podjęcie tej 
uchwały umożliwi wsparcie finansów tych rodzin. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są pytania do tej uchwały. Pytań nie 
zgłoszono. 
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Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi ponoszonej przez właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, w części dotyczącej 
gospodarstw domowych, w których dochód nie przekracza kwoty 
uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła, że na sali 
obecnych jest piętnastu radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia 
prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 15 
(piętnaście), „przeciw”- 0 (zero), „wstrzymał się”- 0 (zero). Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VII/XVI/126/16. Uchwała jest załącznikiem 
nr 7 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 10 

 Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit oddała głos 
kierownik referatu Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 
Joannie Adamek, która poinformowała, że niniejszy projekt uchwały jest 
przedkładany w związku z wnioskiem właściciela terenu oznaczonego nr 300/6 
o dokonanie zmiany w obowiązującym planie miejscowym terenu położonego 
w obrębie Mienice. Inwestor w sąsiedztwie posiada firmę, która zajmuje się 
sprzedażą fajerwerków i innych amatorskich materiałów pirotechnicznych. 
Właściciel przedstawił dokumentację dotyczącą budowy dwóch stawów o 

łącznej powierzchni 1550m, które mają stanowić zbiornik przeciwpożarowy 
zwiększający bezpieczeństwo istniejącej hurtowni. 

 Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są jakieś pytania do tej 
uchwały.  

Radny Maciej Łamasz zapytał czy zwiększenie intensywności zabudowy wynika 
z inicjatywy inwestora. 

Kierownik Joanna Adamek odpowiedziała, że tak. Inwestor planuje nieznacznie 
rozbudować istniejące budynki, które tam posiada. Będzie to miało również 
bezpośrednie przełożenie na wzrost dochodów Gminy z tytułu należnych 
podatków. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w obrębie Mienice o nazwie MPZP MIENICE CENTRUM. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit stwierdziła, że na sali 
obecnych jest piętnastu radnych co stanowi quorum niezbędne do podjęcia 
prawomocnej uchwały i poddała projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 15 
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(piętnaście), „przeciw”- 0 (zero), „wstrzymał się”- 0 (zero). Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VII/XVI/127/16. Uchwała jest załącznikiem 
nr 8 do protokołu z obrad Rady Gminy Wisznia Mała. 

Ad. 11 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi do Protokołu Nr VII/XV/16  
z dnia 27 stycznia 2016 roku.  

 Radny Maciej Łamasz wniósł uwagę dotyczącą poszerzenia protokołu o 
dyskusję dotyczącą punktu 10 porządku obrad tj. projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w obrębie Szewce o nazwie MPZP SZEWCE 
II. 

Następnie prowadząca obrady Małgorzata Ottenbreit zapytała kto jest za 
przyjęciem protokołu z ostatniej sesji z dnia 27 stycznia 2016 r. W głosowaniu 
oddano trzynaście głosów „za” przyjęciem Protokołu, jedna osoba była 
„przeciw” i jedna osoba „ wstrzymała się” od głosu. 

Ad.12 

Głos zabrała Sołtys Ligoty Pięknej Daniela Ciecierska zwracając uwagę na 

potrzebę większej kontroli odśnieżania i zabezpieczania jezdni przed 

oblodzeniem poprzez sypanie piachu. Padła sugestia, że należałoby rozważyć 

możliwość ustawienia w miejscowościach w ogólnie dostępnych miejscach 

skrzynek z piachem celem umożliwienia mieszkańcom zabezpieczenia 

chodników przed oblodzeniem.  

Ad. 13 

Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła, że porządek obrad został 

wyczerpany i o godzinie 11.30 zakończyła sesję słowami ”zamykam sesję Rady 

Gminy Wisznia Mała”.  

                                

Podpisała: 

Protokołowała: Stefania Horyniecka 

 


